
Referat møte i Fagutvalget, psykologisk institutt

Utvalg: Fagutvalget, psykologisk institutt
Møtedato: 19.09.2022, kl. 16.15-19.15
Møtested: Seminarrom 5

Til stede: Charlie Dina, Viktor Parkrud, Laura Vom Kolke, Pernille Melilla, Hedvig Rønning,
Guttorm Grønli, Jørgen Aks, Memona Batul og Ida Krohn Sjursen

43/22 Godkjenning av innkalling og dagsorden
- Godkjent

44/22 Valg av verv i Fagutvalget
Vervene som leder og økonomiansvarlig er eksterne. Dette er nytt av dette semesteret. En
vurdering av hvordan det fungerer vil gjøres på slutten av dette Fagutvalgets periode, altså i
mai 2023. Øvrige eksterne medlemmer er sosiale - medier ansvarlig og et ekstra eksternt
verv.

Leder:
- Hedvig Rønning valgt inn ved akklamasjon

Nestleder:
- Ida Sjursen valgt inn ved akklamasjon

Økonomiansvarlig:
- Pernille Melilla valgt inn ved akklamasjon

Sosiale medier-ansvarlig:
- Vi har et ønske om å rekruttere en person, helst fra PU BAMA. Hvis vi ikke får

rekruttert inn en ekstern person, så deles arbeidet mellom de innad i fagutvalget.

Eksternt verv:
- Viktor valgt inn ved akklamasjon

45/22 Behandling av søknader om driftsstøtte

Kling Kokos:
- Søker om 60 000kr i driftsstøtte dette semesteret. De har ikke fått søkt om penger fra

kulturstyret dette semesteret, og har ikke fått søkt om refusjon fra fagutvalget forrige
semester. De har 25 000 i gjeld, og det er en fare for at de vil gå konkurs.



- Fagutvalget stiller spørsmål til hvordan de forplikter de seg til at dette ikke skjer
igjen? I tillegg ønsker vi å vite hvor mange medlemmer i kling kokos som har
tilknytning til PSI. Vi godkjenner eller avslår ikke søknaden i dag, men et forslag kan
være å innvilge de et delbeløp. Før dette skjer trenger fagutvalget mer informasjon
fra saken i form av et møte med Kling Kokos. I tillegg ønsker vi å ha en samtale med
instituttet om saken. Et krav vi ønsker å stille på et slikt møte er at deres
arrangementer i større grad kommer studentene på PSI til gode.

Psykologistudentenes linjeforening

- Søker om 16 317,80kr i driftsstøtte dette semesteret. Søknaden godkjennes.

Revygruppen Morrari
- Søker om 8500kr i driftsstøtte dette semesteret. Søknaden godkjennes.

Speilvendt
- Søker om 30 000kr i driftstøtte dette semesteret. De har en egenkapital / buffer på 30

000kr. Ettersom vi er i en situasjon med dårligere økonomi, så prioriterer vi i
utgangspunktet å støtte foreningene som ikke har midler fra før av. Samtidig ser vi
verdien i at speilvendt har en egenkapital for å kunne betale utgiftene sine dette
semesteret. Søknaden godkjennes.

Forening for organisasjonspsykologi
- Søker om 5000kr i driftstøtte dette semesteret. Søknaden godkjennes.

Programutvalget for årsenhet, bachelor og master
- Søker om 9885kr i driftstøtte dette semesteret. Søknaden godkjennes.

Programutvalget for profesjon
- Søker om 6000kr i driftstøtte dette semesteret. Søknaden godkjennes.

Psykologistudenter uten grenser

- Søker om 4700kr dette semesteret. Søknaden godkjennes.

VOPSI
- Søker om 2500kr dette semesteret. Søknaden godkjennes.

46/22 Stemmerett i Fagutvalget

Med den nye ordningen hvor Fagutvalget har en ekstern leder og økonomiansvarlig samt to
mulige eksterne verv, er det ikke lenger sikkert at studieretningene er likt representert. Det
må besluttes hvordan stemmene skal fordeles i saker hvor studieretningene kan tenkes å
være uenige, slik at det stemmes likt mot likt. Fagutvalget har vedtatt at i slike saker vil ikke
lederen ha stemmerett. Hvis det ender opp med at saken stemmes likt mot likt, så har
lederen avgjørende stemme.



47/22 Eventuelt

Arrangementmtstøtte høst 2022
- I løpet av corona har vi hatt mye penger, og få aktiviteter å bevilge penger til. Da har

vi kunnet bevilge mer penger til kullspesifikke hytteturer og julebord. Nå som det
gjennomføres flere arrangementer på PSI er det vanskeligere å bevilge store
summer til kullspesifikke hytteturer og julebord. Vi tar en vurdering på denne hvor
mye som kan bevilges til kullspesifikke aktiviteter når vi vet mer om kling kokos
saken.

Lesesalen
- PU BAMA og PU profesjon kommer til å sende ut spørreskjema til studentene med

spørsmål om de ønsker pcer på lesesalen på PSI, og om vi kan fjerne skjermen
foran vinduet på lesesalen.

Pumpetermos
- Fagutvalget ønsker å kjøpe inn pumpetermoser i fremtiden. Disse kan evt. alle

foreningene på PSI låne av oss.

Referent: Ida Krohn Sjursen,
Fagutvalget ved Psykologisk Institutt


